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Yrkande angående inget krav på förmedling 
genom BoPlats 

Förslag till beslut 
1. Exploateringsnämnden hemställer till kommunfullmäktige att besluta om att det inte 

ska vara ett krav under mandatperioden på privata fastighetsägare att förmedla 
tillkommande hyresrätter genom BoPlats inom ramen för markanvisningsprocessen.  

2. Exploateringsförvaltningen pausar införandet av att ställa krav på privata 
fastighetsägare att förmedla tillkommande hyresrätter genom BoPlats inom ramen för 
markanvisningsprocessen till dess att hemställan har behandlats av 
kommunfullmäktige.  

Yrkandet 
BoPlats är stadens bostadsförmedling för hyresrätter. Andra aktörer än stadens 
allmännytta har möjlighet att använda BoPlats för att förmedla hyresrätter. Vi anser att 
det ska vara frivilligt och inte ett krav för privata fastighetsägare att förmedla 
tillkommande hyresrätter genom BoPlats för att kunna delta i en markanvisning i 
Göteborg och önskar att pröva frågan i kommunfullmäktige. Av den anledningen yrkar vi 
på att hemställa till kommunfullmäktige att besluta om att det inte ska vara ett krav under 
mandatperioden på privata fastighetsägare att förmedla tillkommande hyresrätter genom 
BoPlats inom ramen för markanvisningsprocessen. I väntan på avgörande i 
kommunfullmäktige yrkar vi på att förvaltningen pausar införandet budgetuppdraget. 
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